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Besluitenlijst van de openbare vergadering van de commissie MENS & MAATSCHAPPIJ 

 

Op:  4 februari 2013 

Aanvang:  19:30 uur 

Locatie:  de raadszaal van het gemeentehuis 

 

Aanwezig:  C.F. Zijlmans    voorzitter  

   

  J.W. Boluijt   lid    

  N.C.J. Broos   lid 

  L.C.M. Baselier   lid 

  D. Abresch   lid 

  M.A. den Broeder  lid 

  W.J. van den Berge  lid 

  L.C.M. van Eijk   lid 

  G.G. de Neve   lid 

  J.W. Huijbregts   lid 

  C.A.M. Aarts   lid 

 M.J.E. van der Blom  lid 

 J. Ooms   lid  

 
C.J.M. Van Geel  wethouder 
M.H.H. Termeer  wethouder 

 

L. Kerstens   Medewerker mo. 

M. Beens   Beleidsmedewerker mo. 

M. van Vliet   Beleidsmedewerker mo. 

  C. van Dipte   medewerker griffie 

E.P.M. van der Meer  griffier 

 

Afwezig: - 

 

Pers:  2 

Publieke tribune:   3 

 
 Opening 

De voorzitter heet iedereen welkom. 

 

 Vaststelling agenda 

De voorzitter geeft een toelichting op het spreekrecht.  

 

 Spreekrecht burgers 

De heer Hellemons, voorzitter van beheerstichting gemeenschapshuis Siemburg heeft zich 

aangemeld voor het spreekrecht. Hij spreekt zijn zorg uit over de bezuinigingen voor een nieuw 

gemeenschapshuis.  

 

Behandeling agendapunt 7. 

https://raad.gemeente-steenbergen.nl/Vergaderingen/Commissie-mens-en-maatschappij/2013/4-februari/19:30/Spreekrecht-burgers
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De heer Aarts geeft aan dat er faciliteiten uit de kleine kernen verdwijnen. Het vermoeden is 

bevestigd door het rapport. De heer Aarts geeft aan dat de vrijwilligers gekoesterd dienen te worden.  

Hij vraagt waar het tekort vandaan komt. Hij verwacht dat de kosten van het nieuwe Siemburg hoger 

zouden zijn. Hij vraagt of de gemeente borg gaat staan. GB/DLP maakt zich zorgen.     

De heer Broos vraagt of harde afspraken wel zo hard zijn. Had dat beter afgedekt moeten worden.  

Hij rekent op de samenwerking met de partijen. Hij vraagt om regelmatige informatie geeft aan dat 

het tekort in de opbrengst van de bezuinigingen in de kerntakenkeuzelijst door de raad gevonden 

moet worden. 

Mevrouw Van Eijk vraagt of een gemeenschapshuis failliet kan gaan en dat gekeken dient te worden 

of er meer inkomsten gegenereerd dienen te worden.  

De heer De Neve  acht de inzet van de vrijwilligers hoog en haalt als voorbeeld ‘De Heen’ aan. 
De heer Van den Berge is niet verrast door de conclusie. Maar hoe wordt het tekort opgevangen?  

Mevrouw Abresch geeft aan dat zij niet verbaasd is over de uitkomst. Zij kijkt naar de individuele 

gemeenschapshuizen en geeft aan dat de besturen de risico’s en gevolgen hebben geschetst.  
Zij vraagt aan de wethouder te reageren op berichten in de media.  

De heer Ooms geeft aan dat er een forse bezuiniging is ingesteld. Dat er een goede samenwerking 

is geweest tussen de besturen en het college. Eén van de gemeenschapshuizen heeft een goede 

horeca exploitatie. Kunnen de andere gemeenschapshuizen daar niet van leren? Heeft men 

daarnaar gekeken? Wat is het resultaat van de verhoging van consumptieprijzen? 

De heer Huijbregts geeft aan dat hij akkoord kan gaan met het raadsvoorstel. Er is een goede 

samenwerking geweest met de besturen. Er wordt veel gevraagd van de vrijwilligers. Hij 

complimenteert deze daarvoor. Er zijn een aantal inverdieneffecten. Is er een mogelijkheid om de 

WVS’er te herplaatsen. Met betrekking tot het Cromwiel wil hij meer weten over de bezuiniging. 

 

Wethouder Termeer geeft aan dat er in overeenstemming met de besturen bezuinigingen zijn 

ingeboekt. Sommigen zijn met pijn genomen. De notitie gaat over bezuinigingen. Zij beaamt dat dit 

voorstel gevolgd moet worden door nieuw beleid. De terugtredende overheid geeft aan dat er een 

andere situatie komt. Het is afhankelijk van vrijwilligers versus financiële middelen. Maar de 

gemeenschap bepaalt. Met betrekking tot de paracommercie geeft zij aan dat in het kader van de 

nieuwe drank- en horecawet nog gesproken wordt. Maar valse concurrentie is geen optie. Hier ligt de 

oplossing niet. Waar komt het tekort op de bezuiniging vandaan? Dat is een opdracht voor de raad 

om hiernaar te kijken. De wethouder geeft voorts aan dat er nog extra inverdieneffecten zijn. Dit is nu 

weliswaar het optimale scenario. De bezuiniging op het Cromwiel komt nog in detail naar de raad. 

 De besturen gaan zelf over de consumptieprijzen. Het college streeft ernaar het aantal WVS’ers op 
peil te houden.  

 

De heer Hellemons geeft aan dat de besturen zeker een opsteker hebben gekregen van de raad. En 

hij dankt de raad voor de waardering.  

 

De heer Aarts dankt de wethouder voor de antwoorden. Hij wil graag op de hoogte gehouden 

worden. Hij refereert aan de e-mail bij de verslagen en aan de zaken die geregeld zouden moeten 

worden.  

De heer Broos wil graag nog iets over kostendragers horen. Hij vraagt om goed op te letten daar 

waar het para commercie aangaat. Hij zou de financiële opzet graag willen benchmarken.  

Mevrouw Van Eijk geeft aan dat een afscheid nemende werknemer ook weer ergens anders van 

betaald worden. Zij wenst iedereen veel creatieve ideeën.  

De heer Van den Berge geeft aan veel gehoord te hebben. Hij vindt dat het resultaat niet onder de 

mand geveegd dient te worden. Het leren van elkaar acht hij van belang voor de besturen.  

Mevrouw Abresch dankt de wethouder voor de antwoorden. Zij vraagt zich af of dit in volle 

overtuiging is gegaan. De gemeenschapshuizen zijn het kloppend hart van iedere gemeenschap. Zij 

wil graag dat het college hier rekening mee houdt als terugtrekkende overheid.  

De heer Ooms geeft aan dat raadsbreed het belang van de gemeenschapshuizen raadsbreed erkent 

wordt. De heer Van den Berge geeft aan dat er een opportunistisch beeld is geschept in het verleden 

over de exploitatie van de gemeenschapshuizen. De heer Ooms geeft aan dat het overleg bewijst 

dat dit college hecht aan de gemeenschapshuizen. De bezuinigingen worden niet zomaar opgelegd.  
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De heer Huijbregts wil graag aangeven dat de fractie zich blijvend zorgen maakt over het Cromwiel.  

Hij suggereert horeca Nederland een rol te laten spelen.  

 

Wethouder Termeer geeft aan dat er al volop met het bestuur van Siemburg wordt overlegd.   

Er wordt scherp gelet op paracommercie. De heer Ooms geeft toe dat het budgetteren van het 

Cromwiel niet goed is gegaan. Wethouder Termeer geeft aan dat dit al meegenomen is. Zij geeft aan 

dat volle overeenstemming met de besturen lastig is in het kader van bezuinigingen. Zij vindt 

benchmarken en gelijk administreren een goed idee, zij zal dit neerleggen bij de besturen. De heer 

Broos geeft aan dat hij de wethouder te vriendelijk acht in het kader van het opzeggen van huurders. 

Het gaat om de financiële hardheid. Wethouder Termeer neemt de opmerking mee naar de besturen. 

Mevrouw Termeer gaat in op de medewerker van de WVS. De heer Aarts geeft aan hier goed  

overleg over te verwachten. Wethouder Termeer geeft aan een tussenweg te beogen, geen 

oplossing in financiële zin.   

 

Advies aan presidium: dit stuk gaat als hamerstuk naar de raadsvergadering.   

       

 Vaststelling besluitenlijst van 14 januari 2013.    

De besluitenlijst wordt goedgekeurd.  

 

 Ingekomen stukken, mededelingen en toezeggingenlijst.De heer Broos vraagt naar stand van zaken 

met betrekking tot toezegging 4. Wethouder Van Geel geeft aan dat dit bij de nieuwe APV aan de 

orde komt in juni 2013.  

 

Mededeling van de wethouder: transitie jeugdzorg. 26 Februari 2013 een voorlichting in Roosendaal.   

 

 Begroting 2013 en meerjarenraming 2013 - 2016 van de stichting SOM (Samen onderwijs maken 

BM1300073).De heer Boluijt geeft aan dat de SOM last heeft van krimp maar zeker op de goede 

weg is. Hij geeft een voorzichtig compliment. Hij kan instemmen met de begroting en de 

meerjarenbegroting. De heer Ooms hij vraagt of nieuwe ontwikkelingen passen in de bezuinigingen. 

Mevrouw Abresch geeft aan of er meer informatie over de samenwerking kan komen. De heer Van 

den Berge geeft aan dat de samenwerking een goede zaak is en dat er synergie bereikt kan worden. 

Hij vraagt naar de krimp in de kernen. Mevrouw Baselier geeft aan dat de stichting zijn best doet. De 

heer Broos geeft aan dat niet alle maatregelen tot het gewenste resultaat hebben geleid. Gezien het 

geboortegetal gaat hij ervan uit dat er nog meer moeilijkheden komen; hij wil het openbaar onderwijs 

niet kwijt uit de gemeente. Het college dient scherp op te letten. Mevrouw Van der Blom geeft aan 

dat het moeilijk wordt voor de stichting. Zij geeft aan dat hier nu een korte termijn oplossing ligt en 

suggereert een andere werkwijze en samenwerking. Zij vraagt zich af of alles niet te langzaam gaat.  

 

Wethouder Van Geel geeft aan dat de maatregelen gesteund worden door alle organen. De krimp is 

meegenomen in de cijfers. Het proces is wettelijk vastgelegd in termijnen. Dat maakt dat het zomaar 

een jaar duurt voordat personeel kan afvloeien. Een school onder de norm gaat volgend jaar dicht. 

Een sluiting moet tijdig aangekondigd worden. De bekostiging van een andere school wordt niet 

gestopt maar voortgezet als een dependance en niet als zelfstandige school. Samenwerking moet 

iets opleveren. Er zijn onderwijsinstellingen die er slechter voorstaan. Er komt een samenwerking 

met ABBO. Geen fusie vanwege de andere grondslag van de scholen. Wel administratie kan bijv. 

samengaan.  

 

Advies aan het presidium: dit gaat als hamerstuk naar de raad.  

 

 Eindadvies bezuinigingen gemeenschapshuizen (BM1300078). 

Behandeld bij het spreekrecht burgers (agendapunt 3). 

 

 Regionale visie op bibliotheekbeleid (BM1300067).De heer Ooms vraagt naar de laaggeletterdheid. 

Het bibliotheekwezen kan hier iets in betekenen. Hij is blij met de conclusie. Maar hij mist de 

bezuiniging, hij ziet een verschuiving van de problemen. De heer Broos valt op dat de bibliotheek al 

https://raad.gemeente-steenbergen.nl/Vergaderingen/Commissie-mens-en-maatschappij/2013/4-februari/19:30/Ingekomen-stukken--mededelingen-en-toezeggingenlijst
https://raad.gemeente-steenbergen.nl/Vergaderingen/Commissie-mens-en-maatschappij/2013/4-februari/19:30/Begroting-2013-en-meerjarenraming-2013---2016-van-de-stichting-SOM-Samen-onderwijs-maken-BM1300073.
https://raad.gemeente-steenbergen.nl/Vergaderingen/Commissie-mens-en-maatschappij/2013/4-februari/19:30/Begroting-2013-en-meerjarenraming-2013---2016-van-de-stichting-SOM-Samen-onderwijs-maken-BM1300073.
https://raad.gemeente-steenbergen.nl/Vergaderingen/Commissie-mens-en-maatschappij/2013/4-februari/19:30/Eindadvies-bezuinigingen-gemeenschapshuizen-BM1300078.
https://raad.gemeente-steenbergen.nl/Vergaderingen/Commissie-mens-en-maatschappij/2013/4-februari/19:30/Regionale-visie-op-bibliotheekbeleid-BM1300067.
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een aantal slagen verder is. De oplossingen spreken hem aan. De heer Boluijt geeft aan dat er een 

toekomstgerichte vorm moet komen, maar dat er geen dubbels moeten komen. Hij geeft aan dat 

scholen en bibliotheken wellicht zouden kunnen integreren. Hij vindt dit als visie iets te ver gaan. 

Mevrouw Van der Blom geeft aan dat dit een goede toekomstvisie is. De juiste thema’s staan 
centraal. Zij ziet vele mogelijkheden. Ook ziet zij de ontmoetingsfunctie van de bibliotheken, ook als 

sociale cohesie in de kernen.  

Mevrouw Abresch de visie is goed en helder. Zij acht het wel een algemeen verhaal. Zij verbaasd 

zich dat de lokale consequenties ter kennisname komen van de raad. Mevrouw Baselier geeft aan 

dat dit een goede visie is. De heer Van den Berge geeft aan dit een synergie geeft tussen onderwijs 

en bibliotheken. Het bereiken van de doelgroep voor wie dit van belang is, is één van de kernpunten 

en opgaven. De heer De Neve geeft aan dat de bibliotheek bijzonder belangrijk is. De visie acht hij 

akkoord.  

 

Wethouder Van Geel geeft aan er aan e-books gewerkt wordt. Veel mensen zijn laaggeletterd.     

Op de laatste pagina van het document volgt er een uitvoeringsplan. Hier besluit en gaat het college 

over.  

 

 De heer van den Berge vraagt naar de behoefte aan innovatie.  

De heer Ooms geeft aan dat hij het niet eens is met de wijze waarop omgegaan wordt met de 

conclusies van mevrouw Van der Blom. Mevrouw Abresch herhaalt haar vraag m.b.t. de grotere 

reorganisatie. 

 

Wethouder Van Geel geeft aan dat m.b.t. de reorganisatie de visie niet hoeft te wijzigingen. In 

Steenbergen zijn al diverse wijzigingen doorgevoerd. De behoefte aan innovatie heeft hij in eerste 

termijn toegelicht.  

 

Het presidium wordt geadviseerd dit als hamerstuk op de agenda te plaatsen.       

 

 Rondvraag. 

Mevrouw Abresch heeft een vraag voor wethouder Van Geel over het gebruik van de gymzaal in De 

Stelle door de Fatimaschool. Is het zo dat de school al een aantal keer aangegeven heeft dat de 

gymzaal niet meer voldoet aan de eisen. Bovendien is er geen afsluitbare ruimte in de Stelle. 

Overleg met het college heeft tot nu toe nog niet geleid tot een oplossing. Wethouder Van Geel geeft 

aan dat het voldoet. Het team wil op een andere manier LO geven. Het Cromwiel is vol, dit is geen 

oplossing. In Nieuw-Vossemeer is ruimte maar het vervoer van de kinderen is een probleem. De 

heer Broos  Wethouder Van Geel geeft aan dat een gesprek over de opslagruimte nog moet 

plaatsvinden.  

Mevrouw Abresch geeft aan dat de Stelle dus wel voldoet. Wethouder Van Geel geeft aan dat 

dit ook de vrije keus van het onderwijs is.  

 

10.  Sluiting. 

De voorzitter sluit de vergadering om 21:45 uur.  

 

Aldus besloten in de vergadering van de commissie MENS & MAATSCHAPPIJ van 11 maart 2013 

 

Aldus besloten in de vergadering van de commissie 

Griffier  de voorzitter  

 

 

 

drs. E.P.M. van der Meer  C.F. Zijlmans 

https://raad.gemeente-steenbergen.nl/Vergaderingen/Commissie-mens-en-maatschappij/2013/4-februari/19:30/Rondvraag
https://raad.gemeente-steenbergen.nl/Vergaderingen/Gemeenteraad/2013/31-januari/19:30/Sluiting.

